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Het CDA ABR komt en is in beweging! 
 
Maandag 15 april hebben de leden van het CDA in ABR ver-
band Marjon Verkleij gekozen tot lijsttrekker van het CDA 
van de nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn voor de ge-
meenteraadsverkiezingen van 13 november 2013. Marjon 
zal de komende tijd steeds meer het gezicht van het CDA 
van de nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn zijn, samen 
met de andere dertien gemeenteraadskandidaten. 
Tijdens deze vergadering is het concept verkiezingspro-
gramma op grote lijnen vastgesteld. Het interim bestuur 
heeft mandaat van de vergadering gekregen het program-
ma vast te stellen. 
Het campagneteam staat onder leiding van Marly de Blaeij. 
Ik wens Marjon en de andere kandidaten veel succes met 
de campagne. 
 
Woensdag 29 mei heeft een aantal bestuursleden en kandi-
daat raadsleden de training burgerparticipatie gevolgd. Eén 
van de onderdelen van het programma was het bouwen aan 
vertrouwen van onze leden en kiezers. We nemen onze kie-
zers serieus en willen dat ook laten blijken. Waar we als be-
stuur en kandidaten hard aan moeten werken is zorgen dat 
we zichtbaar, herkenbaar en bereikbaar zijn.  
Buma gebruikte tijdens zijn toespraak op het congres van 1 
juni 2013 uitspraken als: "De politiek is de verbinding met 
de gewone mensen verloren". Uiteindelijk, constateert hij, 
willen we allemaal hetzelfde: "Iedereen wil het beste voor 
zijn kinderen, voor zijn ouders, zijn grootouders en natuur-
lijk ook een beetje voor zichzelf".  
Dat is de kern waar we naar terug moeten. 
Om de woorden van Buma en de training burgerparticipatie  

Van de voorzitterVan de voorzitterVan de voorzitterVan de voorzitter    
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in de praktijk te brengen, zijn zaterdag 8 juni bestuurs- en 
raadsleden op de fiets de drie fusiegemeenten langs geweest. 
We hebben gesproken met verontruste burgers. De onrust 
betreft met name de ontsluiting van Boskoop en de aanleg 
van de Maximabrug. De inwoners maken zich zorgen als het 
gaat om de aanleg van wegen door natuurgebieden. Het viel 
mij op dat de inwoners niet tegen de aanleg van wegen zijn, 
maar alternatieve routes voor wegen aandragen. Alternatie-
ven die het bespreken waard zijn. Het CDA neemt deze sug-
gesties zeker ten harte. 
De middenstand in Hazerswoude-Dorp en Hazerswoude Rijn-
dijk maken zich zorgen om hun bestaan, maar zij zien ook 
kansen. Goede winkelvoorzieningen zijn belangrijk voor de 
leefbaarheid in de dorpskernen van onze nieuwe gemeente. 
De middenstand gelooft erin en verwacht steun van de poli-
tiek. 
Vervolgens zijn we naar Koudekerk aan de Rijn gefietst en 
hebben we gesproken met vrijwilligers. Ik ben onder de in-
druk van de gemeenschapszin en tijd die de inwoners investe-
ren om hun zwembaan den en sporthal, bibliotheek en zalen-
complex draaiende te kunnen houden. Tijdens deze fiets-
zaterdag heb ik ervaren dat de CDA gemeenteraadskandida-
ten en het bestuur dicht bij de burgers staan. Zo’n evenement 
is voor herhaling vatbaar.  
 
Namens het bestuur wens ik u een mooie vakantie 
en we rekenen op u tijdens de campagne voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. 
 
 
Cock Kroft   
voorzitter van het bestuur 

Alphen scoort goed!Alphen scoort goed!Alphen scoort goed!Alphen scoort goed!    

De atlas voor gemeen-
ten 2013 bracht begin 
juni ’13 heel goed 
nieuws. Alphen scoort 
erg goed en plaatst zich 
op de negende plek van 
meest aantrekkelijke 

(grotere) gemeenten. Ruim voor 
steden als Leiden, Zoetermeer, 
Gouda en Woerden om er een paar 
te noemen in de directe omgeving. 
 
Die score komt tot stand op basis van 
een heleboel indicatoren (bijvoorbeeld: 
bereikbaarheid, natuur, werk, armoede, 
cultuur, woningvoorraad, water). Op-
vallend is bijvoorbeeld dat Alphen heel 
goed is met groen in de wijk, daar 
staan we zelfs op de derde plaats in 
Nederland. Ook voor armoede, werke-
loosheid en bijstand scoort Alphen erg 
goed. 
 
Ik vermoed dat veel Alphenaren wat 
verbaasd zijn over die goede score. Als 

je op de publieke uitingen afgaat, lijkt 
het vaak kommer en kwel. Negativisme 
doet het vaak erg goed en sommigen 
blazen dat graag aan. Ik ontmoet veel 
mensen die graag in Alphen wonen en 
daar argumenten voor gebruiken die ik 
in de scores terug zie. Het is gewoon 
goed toeven in Alphen.  
 
Naar de verkiezingen toe breekt weer 
de interessante tijd aan waar de diver-
se partijen hun prioriteiten leggen. Ga 
ik af op de stadspeiling dan blijkt tel-
kens weer dat het overgrote merendeel 
van de bevolking vooral prioriteit geeft 
aan een goede, schone en veilige 
woonomgeving. De leefbaarheid van de 
eigen buurt staat hoog aangeschreven 
bij onze inwoners.  
 
Bij het CDA is dat in goede handen 
omdat wij vanuit onze basis vinden dat 
leefbaarheid en veiligheid belangrijk 
zijn voor de samenleving. Leefbaarheid 
is de zorg voor goede en betaalbare 
woningen (ook in de dorpen!) voor elke 
portemonnee, maar ook groen in de 
wijk, speelplekken voor kinderen, goe-

de (fiets)verbindingen, een school in de 
wijk. Veilig is verkeersveilig, maar ook 
sociaal veilig, plekken waar mensen 
elkaar kunnen ontmoeten en ontspan-
nen.  
 
Meer dan de laatste jaren komt ook het 
sociaal- en welzijnswerk terug naar de 
wijk. De institutionalisering van het 
sociale beleid wordt omgebogen en 
teruggebracht naar waar het primair 
hoort: de wijk.  
Met het kern- en wijkgericht werken is 
een werkwijze bedacht om dit in de 
nieuwe gemeente gestalte te geven. 
Daaraan is hard gewerkt de afgelopen 
tijd, maar er moet ook de komende 
jaren nog veel gebeuren om de leef-
baarheid van wijken en kernen te ga-
randeren en te versterken.  
 
Het CDA heeft een heldere visie hoe 
dat moet en welke prioriteiten daarvoor 
gesteld moeten worden.  
Die gaan we nu eerst aan de kiezer 
voorleggen om die daarna weer met 
verve in het zetten in het bestuur van 
de nieuwe gemeente.  

Van de wethouder 



meerjarig beleidskader voor de WMO te 
amenderen als dat niet tegelijkertijd 
ook in de raden van Boskoop en Rijn-
woude gebeurt. Anders lopen de beslui-
ten immers uiteen en dat kan niet met 
het oog op de herindeling.  
 
Waar we voorheen alles in eigen hand 
hadden, is nu afstemming nodig met de 
andere gemeenteraden en moet daarbij 
liefst ook worden opgetreden als één 
fractie. Dat dit lastig is, bleek onlangs 
bij een gezamenlijke ABR-raadscom-
missie over de regionale samenwerking. 
De raadsleden gingen nog bijeen zitten 
op gemeenteniveau en niet als geza-
menlijke fracties. Het blijft dus wennen.  
 
Als CDA zullen we steeds meer geza-
menlijk optrekken met één woordvoer-
der en één geluid. De kandidaten voor 
13 november a.s. zijn aan het opwar-
men en zoeken elkaar steeds meer op. 
Zodat we u als burger en kiezer van 
dienst kunnen zijn. Daarom draait het 
immers in de politiek: om dienstbaar te 
zijn aan de samenleving. Het CDA is de 
Partij van de Samenleving. We zijn ge-
worteld in Boskoop, Rijnwoude en       
Alphen aan den Rijn. We voelen ons 
thuis in de nieuwe, sterke gemeente en 
zijn vitale kernen. U zult van ons horen.  
 
Ik wens u een fijne zomer toe met veel 
tijd en aandacht voor uw 
naasten. Geniet ervan!    
 
 
 
René Vrugt  
Fractievoorzitter CDA 
http://renevrugt.web-
log.nl. 

merk ik. Immers, het is een tijd van 
komen en gaan. Enkele raadsleden we-
ten dat ze niet meer terugkomen na de 
komende verkiezingen. Sommigen zijn 
bezig met hun laatste dadendrang en 
wensen nog een resultaat op hun conto 
bij te kunnen schrijven. Anderen laten 
het juist wat lopen en zijn minder be-
trokken en zichtbaar (niet in de CDA 
fractie hoor). Je ziet dit verschijnsel 
dwars door partijen en fracties heen. 
Nog weer anderen keren wel terug en 
gaan op volle toeren verder met het 
politieke handwerk. Een aantal onder 
ons is lijsttrekker geworden en heeft 
logischerwijs de behoefte om zich meer 
te profileren.  
 
Profileringdrang is in deze laatste zes 
maanden voor de verkiezingen van 13 
november a.s. sowieso aan de orde. 
Menig politicus zal het ontkennen maar 
fracties en partijen wensen zich te on-
derscheiden ten opzichte van andere 
partijen op de kiezersmarkt. Daarom 
verscherpt het debat zich en ontstaan er 
ook fellere, soms heel persoonlijk ge-
richte discussies, bijvoorbeeld tussen 
oppositiepartijen onderling. Het is kort-
om een ongewisse periode waarin emo-
ties soms hoog kunnen oplaaien.  
 
Tegelijkertijd is het ook lastig dat we als 
gemeenteraad van Alphen aan den Rijn 
zo’n beetje uitgeregeerd zijn. Hoewel 
we volwaardige raadsleden zijn met alle 
bevoegdheden van dien is het onmis-
kenbaar zo dat er tot november steeds 
minder te besluiten valt. Nog meer be-
palend voor de gemoedstoestand van 
menig raadslid is, dat we over de echt 
grote onderwerpen niet meer apart kun-
nen besluiten. Het heeft geen zin een 

De zomer is aangebroken. Na 
een lang, koel voorjaar dat 
meer weg had van een ver-
lengde winter, is het dan toch 
zover. De temperaturen zijn 
gestegen en we hebben ook 

tropisch warme dagen achter de rug. 
Zomer betekent ook reces voor de ge-
meenteraad. Reces waar we best aan 
toe zijn.  
 
Echter, op het moment dat ik dit 
schrijf, zitten we als CDA fractie nog 
midden in de drukte. In de laatste ge-
meenteraadsvergadering van juni be-
spreken we de financiële stand van 
zaken en komt ook het project Lage 
Zijde aan de orde. Dat laatste bevat 
helaas nog vele onzekerheden waar we 
als CDA fractie kritisch de vinger aan de 
pols houden. De Lage Zijde stelt ons 
voortdurend voor deksels lastige afwe-
gingen en het is ongewis of per 1 okto-
ber a.s. we daadwerkelijk de start van 
het project zullen meemaken. Wel zal 
in ieder geval op vrijdag 5 juli de tijde-
lijke huisvesting van de bibliotheek 
worden geopend.   
 
In de maand juli bespreken we ook de 
gevoelige onderzoeksrapportage over 
de Golfcourse en de vraag of daar con-
form alle afspraken is gehandeld. Het 
College zal een goed verhaal moeten 
hebben, ook naar de toekomst toe.  
 
Het zijn kortom nog drukke weken al-
vorens we als raad van de zon kunnen 
gaan genieten. Het zijn tegelijkertijd 
lastige maanden voor veel collega’s, zo 
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Van de fractievoorzitterVan de fractievoorzitterVan de fractievoorzitterVan de fractievoorzitter    

Een mijlpaal is bereikt: op 15 april jl. besloten de geza-
menlijke ledenvergaderingen van Alphen aan den Rijn, 
Boskoop en Rijnwoude tot oprichting van een nieuwe 
CDA afdeling Alphen aan den Rijn per 1-1-2014, vast-
stelling van een verkiezingsprogramma, verkiezing van 
een lijsttrekker, vaststelling van de  gezamenlijke kan-
didatenlijst en het in beginsel aangaan van een lijstver-
binding met de Christenunie.  
 
Een hele serie cruciale besluiten dus, die het voor het Inte-
rim-Bestuur en het campagneteam mogelijk maken op basis 
hiervan door te stomen naar de gemeenteraadsverkiezingen 
van 13 november 2013 ten behoeve van de vorming van een 
nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn.  
Plaats van handeling was het Zalencentrum de Loods in Bos-
koop. Zo’n 60 stemgerechtigde CDA ABR leden zorgden daar 
voor een sprankelende vergadering onder de bezielende lei-
ding van IB-voorzitter Jan de Vries. Een vergadering die van-
wege de bomvolle agenda duurde van 19.30 uur tot ruim na 
middernacht. Niettemin verkreeg elk agendapunt de aandacht 
die het verdiende.  
Terwijl het voorgelegde oprichtingsbesluit unaniem en zonder 

discussie werd overgenomen, zorgde het ontwerp-
verkiezingsprogram wel voor de nodige reuring. Te om-
vangrijk en te weinig onderscheidend? Of juist een welover-
wogen en zeer volledig stuk, dat ten behoeve van de vor-
ming van een college van b&w goede onderhandelingspun-
ten bevat? De meningen liepen hierover uiteen. 24 amen-
dementen zorgden voor een uitgebreide en langdurige be-
handeling, maar in een constructieve sfeer.   
De uiteindelijk vastgestelde tekst is in te zien op 
www.cda.nl/zuid-holland/alphen-aan-den-rijn/actueel/toon/
cda-abr-presenteert-verkiezingsprogramma/. Het program-
ma zal door de campagnecommissie in overleg met het IB 
in speerpunten, gericht op kernen en doelgroepen, worden 
uitgewerkt.  
 
Als lijsttrekker is unaniem Marjon Verkleij-Lemmers aange-
wezen, tevens één van de vaste schrijvers van dit blad als 
huidig fractiesecretaris en waterschapsbestuurder. In de 
ALV zijn 26 kandidaten geplaatst alsmede 2 extra lijstdu-
wers. Voor 2 plaatsen is schriftelijk gestemd. Het IB ver-
kreeg mandaat hier nog diverse lijstduwers met bekendheid 
in het ABR gebied aan toe te voegen. De hieruit voortge-
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De laatste lastige maanden…..De laatste lastige maanden…..De laatste lastige maanden…..De laatste lastige maanden…..    

Alphen is nu een sterke gemeente en zal na de herindeling 
als nieuw geheel nog hoger op de scorelijst kunnen eindi-
gen.  

Dat is een uitdaging en opgave die wij graag oppakken.  
 
Kees van Velzen, CDA-wethouder  
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Gemeenteraad stemt in 
met aanpak NAF terrein 
Donderdag 25 april besprak 

de gemeenteraad het rapport over 
de vervuiling van het NAF terrein. Onze 
inbreng betrof grote waardering voor 
het rapport van de onafhankelijke, ex-
terne commissie. Dat er verontreinigin-
gen achter kunnen blijven bij sanering, 
die in de gaten gehouden moeten wor-
den, was voor ons een eyeopener. Punt 
van aandacht is dan, hoe we als raad in 
de toekomst - na de actieve sanering 
die nu loopt - de vinger aan de pols 
houden bij dit gebied. Het CDA heeft 
aangegeven dat er nog een planning 
moeten komen van de uitvoering van 
de aanbevelingen van de commissie. 
Ook wordt de urgentie van de sanering 
van de Oude Rijn ter plekke onder-
streept. Het CDA heeft een initiatief van 
de CU om een raadsbrief te sturen naar 
het Hoogheemraadschap Rijnland en de 
provincie, van harte ondersteund. De 
waterverontreiniging moet daar weg. 
Tot slot moeten we constateren dat de 
informatievoorziening naar de raad op 
essentiële onderdelen voldoende en 
compleet is geweest. Ook de communi-
catie met omwonenden is zeker in de 
tweede fase van de sanering adequaat 
geweest. 
  
Bestemmingsplan Maximabrug 
Ca. één jaar geleden heeft de Raad ten 
principale besloten tot de aanleg van de 
Maxima brug. Het bestemmingsplan dat 
nu voorlag in de Raad van 25 april was 
een vervolg daarop. De meerderheid 
van de raad stemde met het bestem-
mingsplan in. De CDA fractie was en is 
voorstander van deze brug. Immers op 
termijn willen we westelijk van Alphen 
een rondweg en dan heb je deze brug 
op een daarvoor geschikte plek nodig. 
Zodoende kan het centrum van Alphen 
ontlast worden van het autoverkeer. 
Tegelijk los je met de aanleg van deze 
brug sec het verkeersprobleem bij de 
brug in Koudekerk op. De landschappe-
lijke gevolgen van deze ingreep vergen 
wel een goed landschapsplan. Er ont-
stond in de Raad nog discussie over de 
mobiliteitscijfers die op provinciaal ni-
veau lijken te dalen. Laten we de auto 
inderdaad meer staan en kiezen we 
voor de fiets of het openbaar vervoer? 
Of ligt het aan de economische crisis 
waardoor minder mensen de auto ne-
men? De onzekerheid hierover kan o.i. 
thans niet leiden tot een ander besluit. 
  
WMO beleidsplan 
In de vergadering van 30 mei besprak 
de Raad het beleidsplan WMO 2013-
2016. De CDA fractie heeft hiermee 

ingestemd. Blij zijn we dat in de nota 
wordt uitgegaan van wat mensen nog 
wel kunnen. Ook ouderen zijn vaak nog 
heel goed in staat om zelf te beslissen 
hoe ze hun leven willen leiden. Als er 
problemen ontstaan is het goed als er 
hulp is van familie, vrienden en vrijwil-
ligers. Wel vinden we dat deze hulp 
altijd op vrijwillige basis gegeven en 
ontvangen moet worden en nooit kan 
worden verplicht. Dat lijkt vanzelfspre-
kend maar het beleidsplan bevat bijv. 
een voorstel om mensen met een uit-
kering vrijwilligerswerk te laten verrich-
ten. De CDA fractie vindt echter, dat 
als vrijwilligerswerk door uitkeringsge-
rechtigden moet worden gedaan, dat 
werk geen taken als huishoudelijke 
hulp of verzorging van mensen mag 
bevatten. Vanuit Den Haag wil men de 
vergoeding voor huishoudelijke hulp 
flink terugschroeven. De CDA fractie 
heeft een motie ingediend om te voor-
komen dat het college en/of Participe 
(de uitvoeringsorganisatie voor de 
WMO) vooruit zouden lopen op deze 
beleidsvoornemens van het kabinet. 
Helaas heeft deze motie het niet ge-
haald. Een CDA motie om, gelet op alle 
veranderingen die er op de gemeenten 
afkomen, jaarlijks het huidige beleid te 
evalueren en waar nodig aan te passen, 
is met grote meerderheid door de ra-
den aanvaard. 
  
Economisch Actieplan 
De CDA fractie is positief over het plan 
dat de Gemeente Alphen aan den Rijn 
en de vereniging van ondernemingen 
(VOA) gezamenlijk hebben opgesteld: 
het Economisch Actie Plan 2013. Met 
dit plan willen de gemeente en de VOA 
bereiken dat er meer werk komt, door 
een gunstiger vestigingsklimaat, aan-
trekken van meer startende onderne-
mers en een goed functionerende ar-
beidsmarkt. Het plan bevat daartoe 35 
actiepunten. Voor de uitvoering richten 
VOA en gemeente gezamenlijk een 
stichting op. Het college vraagt hier-
voor een budget van €270.000. Dek-
king voor dit jaar heeft wethouder 
Hoekstra al gevonden, in de juni-
vergadering wordt aan de Raad toe-
stemming gevraagd voor het overige 
budget. Onze fractie heeft gevraagd om 
waar mogelijk het actieplan nog meer 
resultaatgericht te maken.  
 
Wijk- en kernenbeleid 
Voor de CDA fractie is de menselijke 
maat belangrijk om straks als 100.000 
plus gemeente niet te ver van de inwo-
ners af te komen staan en een goed 
contact te behouden. We streven naar 
een lokale samenleving die zich ken-

merkt door het meedoen van inwoners, 
waar overheid en inwoners met elkaar 
werken aan leefbaarheid en betrokken-
heid. We hebben in juni 2011 hiervoor 
een motie ingediend. De uitwerking 
hiervan vinden we terug in het wijk- en 
kernenbeleid ‘Maatwerk en Dichtbij’. 
Wij onderschrijven dit beleidsplan, uit-
gaande van wat er al is in de kernen en 
wijken. Vooral het behoud van identi-
teit van de diverse kernen en het sti-
muleren van het verenigingsleven vin-
den wij belangrijk. Voor ons geen be-
tutteling, maar uitgaan van de kracht 
van ieder mens. Wij zien duidelijk een 
link met het nieuwe WMO beleidsplan 
en de sociale agenda. Wij zijn geen 
voorstander van inzet van nieuwe for-
matie of gebouwen. Zoek maar verbin-
ding en ontmoeting in scholen, sportac-
commodaties of kerken. 
  
Stand van zaken Lage Zijde 

Helaas laat de besluitvorming rondom 
de Lage Zijde op zich wachten. We 
wachten nog op de uitspraak van de 
Europese Commissie voor de toets met 
betrekking tot geoorloofde staatsteun.  
Wanneer er een uitspraak komt is nog 
onzeker. Onvermijdelijk is wel dat er 
wordt doorgegaan met de voorberei-
ding van het proces. Vandaar dat de 
huur is opgezegd bij de bewoners en 
winkeliers met antikraak contracten in 
en rond het Thorbeckegebouw. De 
markt is verplaatst en de bibliotheek 
heeft ook een tijdelijke voorziening 
gekregen. VORM heeft echter nog geen 
70% verhuurd (nodig voor de start van 
het project) en zal op 1 oktober as. 
aangeven of dat lukt. Het CDA staat 
nog steeds achter de belofte van het 
collegeakkoord, hoewel we ons realise-
ren dat het een grote druk legt op onze 
financiën en we met de nieuwe econo-
mische werkelijkheid ons moeten afvra-
gen of we de juiste weg bewandelen. 
Echter elke dag gaat de teller van de 
rentekosten  van de aangekochte ge-
bouwen ook door. Er moet dus iets 
gebeuren!! We blijven daarom ingeto-
gen optimistisch en wachten 1 oktober 
nog af. Op dit moment van schrijven, 
moet het debat hierover nog plaatsvin-
den, dus wordt vervolgd….. 
  
Campagne 
De herindeling komt steeds dichterbij!! 
Het campagneteam is al volop bezig om 
een mooi en wervend programma in 
elkaar te zetten. Een aantal onderdelen 
heeft al plaatsgevonden. Als eerste een 
startbijeenkomst van de kandidatenlijst 
olv Peter Noordhoek. Hierbij lag het 
accent op kennismaking en het bepalen 
van onze strategie. (vervolg op blz. 4) 
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vloeide complete lijst vindt u op bladzijde 4 van deze 
Nieuwsbrief. De aanvankelijk op plaats 9 verkozen Mat-
thijs Groot, ook zeer actief in het CDJA, heeft zich inmid-
dels tot onze spijt als kandidaat moeten terugtrekken, we-
gens een onvoorziene verhuizing naar Rijkswijk ZH. Daar-
door zijn alle op 15 april jl. verkozen kandidaten vanaf 

plaats 10 één plek omhoog gegaan.  
De campagne loopt, op naar de 13e november! 
 
 
Han Zweers  
secretaris Interim-Bestuur CDA ABR 
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(vervolg van blz. 3)  
Op 24 mei heeft een werkbezoek plaats-
gevonden in de Greenport regio Boskoop. 
Om de verbinding met Den Haag te ma-
ken, was Tweede Kamerlid Jaco Geurts 
bij dit werkbezoek aanwezig. Rode draad 
tijdens het werkbezoek was de aandacht 
voor verkeer en vervoer (logistiek), het 
opschalen en herstructureren 
(fondsvorming) en jonge ondernemers en 
kansen van het gebied. De delegatie 
heeft een bezoek gebracht aan vier ver-
schillende bedrijven: handelskwekerij 
Siem Hoogeveen; GroenDirect, een mo-
derne marktplaats en webshop; Jac. Ou-
dijk, volle gronds- en containerkweker 
van meerjarige tuinplanten en Hulst 
Tuinplanten BV aan de Gemeneweg in 
Hazerswoude-Dorp. En op 8 juni heeft 
een grote delegatie deelgenomen aan 
een fietstocht door de 3 gemeenten 
waarbij we vooral contact hebben ge-
zocht met de inwoners, maar ook gezien 

wilden worden in onze groene CDA 
shirts, vlaggen en ballonnen. Ondertus-
sen heeft er een fotosessie plaatsge-
vonden voor de foto’s op de flyers en 
aanplakposters en wordt de laatste 
hand gelegd aan de speerpunten en 
een verkiezingsleus. 
  
Koninklijke Onderscheiding  
Vrijdag 26 april kreeg fractiegenoot en 
CDA raadslid Peter Dobbe een Ko-
ninklijke Onderscheiding uit handen 
van burgemeester Bas Eenhoorn. Hij 
kreeg deze onderscheiding als grote 
waardering voor al het werk dat hij in 
de Alphense samenleving heeft ver-
richt, als vrijwilliger en als raadslid. De 
CDA fractie is trots op Peter en felici-
teert hem van harte met deze 
welverdiende onderscheiding. 
 
Marjon Verkleij 
fractiesecretaris CDA 

Eind december kwam naar voren 
dat bij het project “Baggeren Kat-
wijks Kanaal”, het verleende kre-
diet fors zou worden overschreden. 
Om voortgang in het project te 
houden, hebben Dijkgraaf en Hoog-
heemraden een nieuw krediet aan-
gevraagd. Echter de Verenigde Ver-
gadering (VV) was niet tijdig op de 
hoogte gesteld, wilde geen krediet 
verlenen en eiste eerst een extern 
onderzoek naar de toedracht van 
deze kredietoverschrijding. Daar-
naast heeft het college een intern 
onderzoek verricht binnen de orga-
nisatie.  
 
Als portefeuillehouder Baggeren is CDA 
–er Pieter Hellinga in het College van 
Dijkgraaf en Hoogheemraden de eerst-
verantwoordelijke voor de verloop van 
het project. Allemaal heel vervelend, 
vooral omdat Pieter een heel betrokken 
bestuurder is, die overal met zijn neus 
bovenop zat. Hij was laat geïnformeerd 
door de organisatie, maar hoopte dat 
het tekort nog te repareren was. De 
afgelopen maanden zijn de twee audits 
uitgevoerd. Het krediet voor dit project 
is al in 2005 verleend. Vanuit de toen-
malige financieel gunstige positie is 
besloten tot innovatieve scheiding van 
de bagger in zand en slib. Met name in 
de aanbesteding en in het bestek zijn 
fouten gemaakt.  
Daarnaast is er sindsdien regelmatig 
sprake geweest van tegenslagen bij de 
uitvoering.  
 
Uit het rapport van Twynstra en Gudde 
blijkt dat er met name een bepaalde 
cultuur binnen de organisatie heerst, 
waardoor deze fouten mogelijk zijn 
gemaakt. Echter, ook de verschillende 
bestuursstijlen binnen het college blij-
ken niet aan teamvorming bij te dra-
gen.  
Het rapport geeft aan dat het probleem 
bij dit project niet tot een incident be-
hoort en sluit niet uit dat in de toe-
komst meer fouten aan het licht zullen 
komen.  
Tijdens de diverse bijeenkomsten over 
de bespreking van het rapport kwam al 
naar voren, dat men vond dat iemand 

zijn verantwoordelijkheid moest ne-
men. Hoewel het college zei dat het 
gezamenlijk verantwoordelijk is, voelde 
Pieter zich niet door hen gesteund en 
heeft toen besloten met onmiddellijke 
ingang zijn functie als Hoogheemraad 
neer te leggen.  
 
Pieter heeft in de afgelopen vijf en half 
jaar met hart en ziel voor de ingelan-
den van Rijnland gewerkt en ook ver-
antwoordelijkheid genomen. Omdat in 
het waterschap nog een monistisch 
systeem heerst, mag Pieter deze perio-
de als algemeen bestuurslid verder 
gaan.  
Daarnaast zullen wij als fractie ons 
beraden of we nog als collegepartij 
door willen gaan. Is er nog genoeg ver-
trouwen om met elkaar samen te wer-
ken in de coalitie en om onze ambities 
waar te maken?  
Daar zal Pieter eerst zelf en later wij als 
fractie nog over moeten nadenken. Na 
de zomer zullen we in ieder geval een 
grondige discussie gaan voeren over 
het functioneren van de verschillende 
organen van Rijnland.  
 
Marjon Verkleij  
lid CDA fractie HHR Rijnland 

WaterschapsnieuwsWaterschapsnieuwsWaterschapsnieuwsWaterschapsnieuws    

1. M.Verkleij-Lemmers (Marjon), 
Alphen aan den Rijn; 

2. J.R. Ensing (Jos), Koudekerk;  
3. P. Bontekoe (Peter), Boskoop;   
4. R. Vrugt (René),                    

Alphen aan den Rijn;  
5. M. Vermeulen (Mark),            

Alphen aan den Rijn;   
6. H. van der Louw (Helma),       

Boskoop;  
7. L.M. de Blaeij (Marly),            

Alphen aan den Rijn;   
8. C.J. van Velzen (Kees),         

Benthuizen;  
9. J.G. van Beek (Joost),           

Alphen aan den Rijn;  
10. J.W. van Tuijl (Wim),              

Alphen aan den Rijn;  
11. H. Henkemans (Herman),       

Boskoop;  
12. R. Hoving (Roeli),                  

Alphen aan den Rijn;  
13. J.J. Démoed (Hans),               

Hazerswoude-Dorp; 
14. H.P.G.W.F. Kukler (Hermann),     

Alphen aan den Rijn;  
15. H.B. Groen (Henk), Koudekerk;   
16. W. van der Hoek (Wim),         

Boskoop; 
17. A.K. Zeldenrust (Karel),          

Alphen aan den Rijn; 
18. J.H.M. Kroft (Jan),                  

Alphen aan den Rijn; 
19. P.G.S. Dobbe (Peter),             

Alphen aan den Rijn; 
20. R.B. Fraanje (Ruud),              

Hazerswoude-Rijndijk; 
21. R.F. Feddes (Frits),               

Hazerswoude-Dorp;  
22. C.A. van Koperen – Fredriksz 

(Carolijn), Koudekerk;  
23. S. Voets (Simon),                 

Hazerswoude-Dorp;  
24. K. Stolker (Kees), Boskoop; 
25. W.J.M. Pieterse (Walter),        

Aarlanderveen; 
26. J.A. de Jager (Han), Boskoop; 
27. R.B. Blessing (Raymond),       

Alphen aan den Rijn; 
28. H. de Rijk (Hans), Boskoop;  
29. W. Boeve (Wim), Benthuizen;  
30. J.A.M. Broer-van Leeuwen 

(Jacqueline),                          
Alphen aan den Rijn;  

31. G. Smits-Treur (Truus), Boskoop; 
32. J.W. de Jong (Jan),                

Hazerswoude-Dorp; 
33. E.A. Bruné-Looijestijn (Lianne), 

Alphen aan den Rijn;  
34. A.J. Snabel (Ton), Boskoop; 
35. K. Hoogendoorn (Klaas),        

Hazerswoude-Dorp;  
36. G. Crisson (Glenn),                

Alphen aan den Rijn; 
37. H.J.W.M. Tooten-van de Laar 

(Henny), Hazerswoude-Dorp;  
38. G. Dijkman (Gerrit),               

Alphen aan den Rijn;  
39. B.J. van Wieringen (Bas),       

Hazerswoude-Dorp;  
40. C.M.A. Kroft-Hartveld (Cock),       

Alphen aan den Rijn;  
41. H.J. van Rietschoten (Henk),  

Alphen aan den Rijn;  
42. H.Th.J. Tuithof (Hennie),        

Alphen aan den Rijn; 
43. J.M.C.M. Groen in ’t Wout (Hans), 

Alphen aan den Rijn.                                    
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